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ZAPISNIK 

sa 28. sjednice Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica održane 16. prosinca 2024. godine 

(ponedjeljak) godine u prostorijama Doma kulture s početkom rada u 16,30 sati. 

NAZOČNI VIJEĆNICI : Franjo Kraljik, Manuel Mandić, Robert Četa, Jelena Đuričić, 

Dalibor Puš, Darko Meter, Ivana Škrnički Lukić, Željko Lehpamer, Anica Milosavljević 

(nazočna od 17.07 sati) 

ODSUTNI VIJEĆNICI: Vinka Bokorni 

OSTALI NAZOČNI: Tomislav Bračun – općinski načelnik (nazočan od 16.55 sati), Maja 

Pintarić – pročelnica, Jadranka Juršik – stručna suradnica, Tomislav Dereš – komunalni redar 

ZAPISNIČAR: Maja Pintarić 

Predsjedavajući na sjednici, predsjednik Općinskog vijeća Franjo Kraljik, pozdravlja nazočne, 

otvara 28. sjednicu Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica, vrši prozivku vijećnika te 

konstatira da je sjednici od 10 (deset) vijećnika nazočno 8 (osam) te da se sve odluke mogu 

pravovaljano donijeti. Zatim predlaže dnevni red iz saziva te pita nazočne vijećnike da li 

netko ima kakav prijedlog za dopunu. Dopune nije bilo. 

Nakon provedenog glasanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ prihvaćen je dnevni red 

iz saziva. 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice Općinskog vijeća održane 30. rujna 2024. godine – 

u prilogu 

2. Aktualnih pola sata 

3. Usvajanje Proračuna Općine Nova Bukovica za 2025.g. s projekcijama za 2026. i 

2027.g. – u prilogu 

4. Usvajanje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Nova Bukovica za 2025. godinu – 

u prilogu 

5. Usvajanje Programa javnih potreba u vatrogastvu i civilnoj zaštiti u 2025.g. – u 

prilogu 

6. Usvajanje Programa javnih potreba u kulturi za 2025. g. – u prilogu 

7. Usvajanje Programa utroška naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 

prostoru za 2025. godinu – u prilogu 

8. Usvajanje Programa utroška sredstava šumskog doprinosa u 2025.g. – u prilogu 

9. Usvajanje Programa javnih potreba u sportu za 2025. g. – u prilogu 

10. Usvajanje Programa javnih potreba socijalne skrbi i zdravstva za 2025.g. – u prilogu 

11. Usvajanje Programa javnih potreba u predškolskom, osnovnoškolskom, 

srednjoškolskom i visokom odgoju i obrazovanju za 2025.g. – u prilogu 

12. Usvajanje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2025.g. – u 

prilogu 

13. Usvajanje Programa korištenja sredstava ostvarenih od zakupa i davanje na korištenje 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske u 2025.g. – u prilogu 

14. Usvajanje Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2025.g. – u prilogu 
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15. Suglasnost na Izmjene i dopune Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Dječjeg vrtića „Maslačak“ Nova Bukovica – u prilogu 

16. Usvajanje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Nova Bukovica za 2025.g. – prilogu 

17. Usvajanje Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite sa financijskim učincima za 

trogodišnje razdoblje od 2025. do 2027. godine – u prilogu 

18. Usvajanje Analize stanja sustava civilne zaštite za 2024. godinu – u prilogu 

19. Usvajanje Odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 

2025.g. – u prilogu 

 

Pitanja i prijedlozi. 

 

TOČKA 1. Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice Općinskog vijeća održane 30.09.2024.g. 

Darko Meter ima primjedbu na zapisnik. Opravdao se je za nedolazak na sjednicu, a 

zapisničar to nije naznačio.  

Maja Pintarić odgovara da će se zapisnik ispraviti i da će biti naznačeno da se je opravdao pri 

nedolasku. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“  donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se zapisnik sa 27. sjednice Općinskog vijeća održane 30.09.2024.g. 

 

 

TOČKA 2. Aktualnih pola sat 

 

Ivanu Škrnički Lukić zanima kakva je situacija u vrtiću glede odgajateljica te ostalih 

zaposlenika i djece s obzirom da sada vrtić radi već 3 mjeseca. 

Maja Pintarić i Jadranka Juršik odgovaraju da je situacija dobra, u vrtiću imamo 46 djece, 

jednu čistačicu na puno radno vrijeme i jednu čistačicu na pola radnog vremena. Jedna 

odgajateljica nije zadovoljila na probnom radu te je dobila otkaz, umjesto nje je putem 

natječaja zaposlena nestručna odgajateljica. Vrtić trenutno ima tri stručne odgajateljice i tri 

nestručne odgajateljice, pedagoga i zdravstvenog voditelja te ravnateljicu. U tijeku je 

provedba natječaja za pomoćnika za djecu s teškoćama u razvoju gdje se je na natječaj 

prijavila jedna osoba, a rezultate natječaja ćemo naknadno vidjeti.  

Jelena Đuričić pita zna li se možda hoće li biti isplaćena naknada za nepogodu – sušu. 

Jadranka Juršik odgovara da to ne ide preko općine pa ne zna. 

Dalibor Puš odgovara da isplate u ovoj godini neće biti. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

 

TOČKA 3. Usvajanje Proračuna Općine Nova Bukovica za 2025.g. s projekcijama za 

2026. i 2027.g. 
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Darko Meter primjećuje da su u proračunu predviđena sredstva za izgradnju pješačke staze u 

Vukovarskoj ulici u Novoj Bukovici pa pita Jadranku zna li kada će se početi s planiranom 

izgradnjom i hoće li se još čekati početak gradnje kanalizacije. 

Jadranka Juršik odgovara da je načelnik rekao da se neće čekati sa izgradnjom kanalizacije s 

obzirom da sada već prošlo jako puno vremena kako priželjkujemo nastavak tih radova. 

Krenut će se sa izgradnjom predmetne staze bez obzira na radove kanalizacije. 

Franjo Kraljik nije zadovoljan iznosom od 100.000,00 eura predviđenim za izgradnju i 

rekonstrukciju pješačke staze u Breziku. 

Jadranka Juršik pojašnjava stavku proračuna te objašnjava kako se radi iznosu od 300.000,00 

eura, samo su iz raznih izvora financirani.  

Općinski načelnik Tomislav Bračun dolazi na sjednicu te se ispričava nazočnima zbog 

kašnjenja. 

Ivana Škrnički Lukić pita o kakvoj se traktorskoj kosilici radi i hoće li ona biti u vlasništvu 

općine ili vrtića. 

Tomislav Bračun odgovara da se radi o malom trakoriću za košnju dvorišta vrtića, a po 

potrebi i  drugih javnih površina. Općina će biti u vlasništvu traktorske kosilice, a ona će se 

koristiti pretežito za potrebe vrtića, ali po potrebi i za sve druge javne površine. 

Darko Meter pita planira li se i dalje kupiti imanje od Vujića. 

Tomislav Bračun odgovara da se planira jer nam je potrebno za spremanje traktora i ostale 

komunalne opreme, u proračun je predviđen iznos za kupovinu predmetnog zemljišta, kao i za 

izgradnju spremišta za komunalnu opremu na tom istom zemljištu. Elaborati i procjene su 

izrađene, imamo uvjete za kupnju. Postoji mogućnost postavljanja spremišta - „balona“ jer je 

financijski povoljniji i brzo se sastavi. 

Franjo Kraljik predlaže metalnu konstrukciju jer je dugotrajnija i izdržljivija. 

Ivana Škrnički Lukić primjećuje novu stavku u proračunu za sufinanciranje medicinski 

potpomognute oplodnje. 

Tomislav Bračun pojašnjava da se radi o demografskoj mjeri koja će uvelike pomoći mladim 

obiteljima da lakše prođu postupke potpomognute oplodnje koje su jako skupe i dugotrajne. 

Kada par iskoristi sve postupke koje su financijski pokrivene preko HZZO-a, moći će se 

prijaviti u općini za sufinanciranje ostalih postupaka. Točan iznos sufinanciranje će se utvrditi 

kasnije. S obzirom da je u svim gradovima i općinama demografski pad broja stanovnika, sve 

više općina i gradova se odlučuje za ovakve vrste pomoći. 

Darko Meter primjećuje stavku u proračunu za izgradnju i sanaciju domova u iznosu od 

10.000,00 eura, iznos se čini jako mali pa nije jasno što će se s tim iznosom raditi. 

Tomislav Bračun odgovara da se radi o obnovi domova i namještaja, novi dom se neće 

graditi, nego će se postojeći obnavljati. Također će se ugrađivati i klime te kupovati novi 

namještaj. 

Ivana Škrnički Lukić odgovara da se domovi slabo održavaju. 

Franjo Kraljik pita za gradnju mosta u Bukovačkom Antunovcu. 

Tomislav Bračun odgovara da se radi o spajanju staze na sredini Bukovačkog Antunovca jer 

mještani taj dio prelaze preko ceste. Bili smo na sastanku sa predstavnicima ŽUC-a, dobili 

smo potrebne upute za početak izgradnje, a ostalo ćemo s njima u dogovoru. Također 

zagovaramo smanjenje brzine u selima općine s obzirom na učestale prometne nesreće koje se 

u zadnje vrijeme događaju.  
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Daljnje rasprave nije bilo. 

 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Proračun Općine Nova Bukovica za 2025.g. s projekcijama za 2026. i 2027.g. 

 

TOČKA 4. Usvajanje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Nova Bukovica za 

2025.g. 

 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Nova Bukovica za 2025.g. 

 

TOČKA 5. Usvajanje Programa javnih potreba u vatrogastvu i civilnoj zaštiti u 2025.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Program javnih potreba u vatrogastvu i civilnoj zaštiti u 2025.g. 

 

TOČKA 6. Usvajanje Programa javnih potreba u kulturi u 2025.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Program javnih potreba u kulturi u 2025.g. 

 

TOČKA 7. Usvajanje Programa utroška naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru u 2025.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Program utroška naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 

prostoru u 2025.g. 
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TOČKA 8. Usvajanje Programa utroška sredstava šumskog doprinosa u 2025.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Program utroška sredstava šumskog doprinosa u 2025.g. 

 

TOČKA 9. Usvajanje Programa javnih potreba u sportu u 2025.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Program javnih potreba u sportu u 2025.g. 

 

TOČKA 10. Usvajanje Programa javnih potreba socijalne skrbi i zdravstva u 2025.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Program javnih potreba socijalne skrbi i zdravstva u 2025.g. 

 

TOČKA 11. Usvajanje Programa javnih potreba u predškolskom, osnovnoškolskom, 

srednjoškolskom i visokom odgoju i obrazovanju u 2025.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Program javnih potreba u predškolskom, osnovnoškolskom, srednjoškolskom 

i visokom odgoju i obrazovanju u 2025.g. 

 

TOČKA 12. Usvajanje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

u 2025.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 
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Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2025.g. 

 

TOČKA 13. Usvajanje Programa korištenja sredstava ostvarenih od zakupa i davanje 

na korištenje poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske u 2025.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Program korištenja sredstava ostvarenih od zakupa i davanje na korištenje 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske u 2025.g. 

 

TOČKA 14. Usvajanje Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2025.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Program održavanja komunalne infrastrukture u 2025.g. 

 

TOČKA 15. Suglasnost na Izmjene i dopune Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 

načinu rada Dječjeg vrtića „Maslačak“ Nova Bukovica 

Ivana Škrnički Lukić traži da se objasni do kakvih je izmjena i dopuna došlo. 

Maja Pintarić objašnjava da se u predmetni pravilnik dodaje radno mjesto pomoćnika za djecu 

s teškoćama u razvoju. 

Tomislav Bračun objašnjava kako u vrtiću ima dijete koje pohađa predškolu i potreban mu je 

pomoćnik. Natječaj je trenutno u provedbi, prijavila se jedna osoba, ali tjedno je to 7,5 sati 

rada i osoba će vjerojatno odustati od prijave. 

Ivana Škrnički Lukić primjećuje da je radno mjesto kuhara i dalje u pravilniku, planira li se 

nekoga zaposliti.  

Tomislav Bračun odgovara da za sada vrtić nema profesionalnu kuhinju u kojoj bi se zaposlio 

kuhar da sprema potrebne obroke, pa se za sada neće zapošljavati nikoga.  

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Daje se suglasnost na Izmjene i dopune Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu 

rada Dječjeg vrtića „Maslačak“ Nova Bukovica. 
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TOČKA 16. Usvajanje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih 

stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Nova Bukovica u 2025.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Nova Bukovica u 2025.g. 

 

TOČKA 17. Usvajanje Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite sa financijskim 

učincima za trogodišnje razdoblje od 2025.g. do 2027.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite sa financijskim učincima za 

trogodišnje razdoblje od 2025.g. do 2027.g. 

 

TOČKA 18. Usvajanje Analiza stanja sustava civilne zaštite za 2024.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Analiza stanja sustava civilne zaštite za 2024.g. 

 

TOČKA 19. Usvajanje Odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda u 2025.g. 

Anica Milosavljević dolazi na sjednicu. 

Franjo Krajik pita za stanje sa hidrantima za vodu. 

Tomislav Bračun odgovara da se na skupštinama KOMRADA uporno iznose situacije s 

terena, a to su puknuti i napuknuti hidranti. Svega par hidranata na području općine je 

ispravno, drugi ne rade. U slučaju nepogode ili nesreće neće se adekvatno posao moći 

odraditi. DVD Nova Bukovica u svom dvorištu ima hidrant upravo iz razloga da bi uvijek 

imali spremnu vodu za intervenciju. Također, u izgradnji je i vodovod prema vinogradima i 

prema Tkalčeviću. Došlo je do problema s tlakom u cijevima, kupljena je pumpa koju 

KOMRAD mora ugraditi kako bi voda mogla poteći prema brdu. 

Daljnje rasprave nije bilo. 
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Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 9 glasova „za“ donesen je slijedeći 

Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 

2025.g. 

 

Pitanja i prijedlozi. 

Željko Lehpamer pita kakva je situacija sa natječajem za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Nova Bukovica. 

Tomislav Bračun odgovara da je općina od Ministarstva poljoprivrede dobila očitovanje i 

naputak da komisija mora ponovo bodovati prijavljene poljoprivrednika iz razloga što su 

utvrđene određene nepravilnosti. Komisija je prethodni mjesec odradila taj dio posla, i u petak 

je poslana nova dokumentacija i prijedlog odluke u ministarstvo. Sada opet čekamo dok nam 

ministarstvo ne pošalje povratan odgovor.  

Željka Lehpamera zanima situacija koja se dogodila u Topolaku sa zemljištem koju je u 

posjedu imao Nikola Benčina, te ju je predao općini. 

Tomislav Bračun objašnjava da od travnja 2023.g. do danas zemljište je u posjedu Općine, a 

Općina Nova Bukovica je kontinuirano provodila potrebne agrotehničke mjere. 8.10.2024. 

Jedinstveni upravni odjel Općine Nova Bukovica zaprimio je Zahtjev za mirno rješavanje 

spora za korištenje poljoprivrednog zemljišta bez pravne osnove temeljem mirnog posjeda i 

sklapanja izvansudske nagodbe podnositelja OPG-a „XY“. Istog dana, sukladno podnesenom 

zahtjevu, Jedinstveni upravni odjel – komunalni redar, a s obzirom da su predmetne čestice u 

posjedu Općine Nova Bukovica i da se na njima provode agrotehničke mjere, izvršio je 

očevid predmetnih čestica te utvrdio da su i nadalje neobrađene odnosno izjava OPG-a „XY“ 

nije istinita (izjavljeno je da je u mirnom posjedu od 01.09.2023.g.). Zahtjev OPG-a „XY“ 

proslijeđen je Općinskom državnom odvjetništvu u Virovitici s naznakom je zahtjev neistinit i 

da nismo suglasni za sklapanje izvansudske nagodbe. Od Općinskog državnog odvjetništva 

dobio se dopis da sklapanje izvansudske nagodbe nije moguće zbog neistinih tvrdnji. Radi 

kontinuiranog nadzora predmetnih čestica, a kako ne bi došlo do neovlaštenog stupanja u 

posjed predmetnih čestica, komunalni redar je 9.10.2024. godine u jutarnjim satima, u 

nazočnosti Općinskog načelnika Tomislava Bračuna, zatekao osobe „X“ i „Y“ kako vrše 

oranje na navedenim česticama. U daljnjem postupanju pozvana je policija zbog uzurpiranja 

posjeda, a radi utvrđivanja činjeničnog stanja i daljnjeg postupanja. Prije dolaska policije na 

mjesto događaja došao je i „NN“, koji je izjavio da su spomenuti „X“ i „Y“ angažirani od 

njega da vrše oranje. Napominjemo da gore spomenuti „NN“ Jedinstvenom upravnom odjelu 

Općine Nova Bukovica nije podnio zahtjev za korištenje predmetnog poljoprivrednog 

zemljišta u tom trenu. Na mjesto događaja od strane načelnika općine pozvana je i Pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Nova Bukovica Maja Pintarić. Policija je utvrdila 

činjenice, a komunalni redar je sastavio zapisnik o obavljenom očevidu. Drugi dan u općinu i 

na predmetno zemljište stigao je i poljoprivredni inspektor, koji je sastavio zapisnik sa 

izjavama načelnika i osobe „NN“ te sve predao Općinskom državnom odvjetništvu u 

Virovitici i Županijskom državnom odvjetništvu u Bjelovaru na daljnje postupanje. Isto tako, 

Općina Nova Bukovica je u dogovoru sa odvjetnikom podnijela tužbu protiv „NN“ zbog 

uzurpiranja predmetnog poljoprivrednog zemljišta i neovlaštenog ulaska u posjed zemljišta. U 

siječnju nas očekuje prvo ročište. 

Željko Lehpamer  ukazuje na opasnost od rušenja velikih borova na pravoslavnom groblju u 

Miljevcima na spomenike. Govori načelniku da se zove HEP ili vatrogasci i da oni to sruše s 
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obzirom da imaju adekvatnu opremu, a potrebno je dosta opreza kako se spomenici ne bi 

oštetili. 

Tomislav Bračun je primio na znanje, odgovara da ne vjeruje da će to HEP htjeti napraviti s 

obzirom da dalekovodne žice nisu blizu borova, vatrogasci su se prije zvali za nešto drugo pa 

im je bio stroj potrgan. I na pravoslavnom groblju u Novoj Bukovici je sličan problem. Na 

godinu će vidjeti što će napraviti sa tim borovima.  

Željka Lehpamera i Franju Kraljika zanima povrat zemlje na području općine. 

Maja Pintarić odgovara da za sada grof nije puno zemlje uzeo, a dio povrata je učinila i 

pravoslavna i rimokatolička crkva. Dok se natječaj ne završi, svi OPG-ovi koji imaju 

poljoprivredna zemljišta na području Općine Nova Bukovica, a podmirili su svoje financijske 

obveze te su im istekli dugogodišnji ugovori, dobili su Potvrdu o korištenju poljoprivrednog 

zemljišta za one čestice koje su im bile u tim ugovorima. Potvrda im služi za upis u ARKOD i 

za nikakve druge svrhe se ne smije koristiti. Sklapanje izvansudske nagodbe je moguće samo 

ukoliko je netko u posjedu čestica za koje je predao zahtjev i ako te čestice nisu kod nikoga 

drugoga u posjedu te su u vlasništvu RH. Izvansudska nagodba sklapa se sa Općinskim 

državnim odvjetništvom, a ne sa općinom i traje dok se korisnik zemljišta ne izvede iz 

posjeda. Kako ne bi došlo do uzurpiranog i neovlaštenog ulaska u polj.zemljišta općina prije 

nego što preda zahtjev za sklapanje izvansudske nagodbe detaljno istraži predmetno zemljište 

te odvjetništvu uz dopis izloži svoje mišljenje o tom postupku. Za sva daljnja pitanja i 

postupke Maja Pintarić je rekla da je najbolje pitati ili Ministarstvo poljoprivrede ili Agenciju 

za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju.  

Franjo Kraljik zaželio je svim nazočnima sretan Božić i uspješnu novu godinu te pozvao na 

prigodni domjenak. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Sjednica je završila s radom u 17,35 sati. 

ZAPISNIČAR                       PREDSJEDNIK  

       OPĆINSKOG VIJEĆA        

 Maja Pintarić, mag.oec.    Franjo Kraljik 


